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Activiteiten- en actiepuntenoverzicht Dorpsraad Nes a/d Amstel       11-6-2024 
 

 Onderwerp 
/dossier 

Toelichting /stand van zaken  Actiepunten 

    

 Klachten over het 
legen van de 
brievenbus door 
PostNL 
 

De DR heeft klachten ontvangen over het legen van de brievenbus aan de Kerklaan door PostNL. Het 
lijkt erop dat de brievenbus niet op de aangegeven tijden geleegd wordt, ondanks eerdere klachten 
en een schijnbare oplossing in het verleden.  

Rinus Verheggen heeft, in overleg met 
oud- DR lid Walter Boer, de klacht 
opgepakt en contact opgenomen met 
PostNL.  
 

 Laadpalen  Leden van de DR zijn benaderd over de plaatsing, begin mei, van een laadpaal bij het dorpshuis. De 
DR was niet op de hoogte van de plaatsing. Frans heeft contact opgenomen met de gemeente om te 
onderzoeken hoe dit is gegaan. Hieruit blijkt dat er al eerder is besloten om deze laadpaal te 
plaatsen. De plaatsing van de laadpaal heeft ruim een jaar op zich laten wachten. De parkeerplek 
waar de paal is geplaatst, blijft aangemerkt als openbare parkeerplek. Dit betekent dat er ook niet 
elektrische auto’s mogen parkeren. Dit is besloten na een parkeerdrukmeting, waaruit bleek dat het 
nodig was de parkeerplek op deze manier aan te merken door het tekort aan parkeerplaatsen in 
Nes.  
De DR is van mening dat er een duidelijk beleid moet komen voor opladen van elektrische auto’s in 
Nes a/d Amstel en wil betrokken worden bij vergunningverlening voor laadpalen. De DR zal een 
overleg aanvragen met de gemeente Amstelveen om hierover nadere afspraken te maken en om 
ook voor de dorpsvisie te komen met een duidelijk plan. 
 

Voor 3 juli a.s. (10.00 uur) is er een 
gesprek met Hidde Souwer 
Van de gemeente Amstelveen 
ingepland. 
 

 Parkeerplaats 
vrachtwagen  

Frans geeft aan dat hij contact heeft gehad met BOA Maaike Wijnstein over de handhaving van het 
parkeer verbod. Er is maar een klager over het parkeren van de vrachtwagen (trekker) in het 
weekend maar niet handhaven is geen oplossing. Een oplossing kan zijn het aanvragen van een 
ontheffing. De DR omwonenden kunnen het toekennen van een ontheffing ondersteunen. De DR 
geeft aan bereid te zijn te helpen. Het is nu zaak dat er eerst een concrete aanvraag komt.  
 

In overleg een plan van aanpak 
opstellen 

 Speeltuinen De DR heeft een e-mail gehad van inwoner Zoë Bottelier, zij geeft daarin aan dat ze de speeltuin bij 
‘de Zwaluw’ verouderd en weinig aantrekkelijk vindt. Zij stelt voor om een plan te maken voor 
herinrichting. De DR stelt voor om samen met De Zwaluw en betrokken ouders een plan op te 
stellen voor de herinrichting en vernieuwing van de speeltuin. Voor de realisatie daarvan komen we 
ook terecht bij de gemeente Amstelveen. Het is goed om voorinformatie op te halen bij de 
verantwoordelijke ambtenaren.  

Werkgroep instellen voor het opstellen 
van een plan. 
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Hierbij ook de status van het speeltuintje tussen Jonge Gerard en Oude Visscher. Er zijn ideeën dit 
pleintje met zandbak en verouderde speeltoestellen te vergroenen en er eventueel een moestuin te 
realiseren. De DR besluit om de buurt uit te nodigen om hierover verder van gedachten te wisselen. 
Dit ook in het kader van de Dorpsvisie. 
 

 Wapen en vlag De DR is benaderd door Joris Hage, die een ontwerp heeft gemaakt voor een wapen en vlag voor 
Nes aan de Amstel. Tijdens de DR vergadering heeft hij deze ontwerpen gepresenteerd en 
toegelicht. Achter zijn ontwerp zit een historische achtergrond die de DR en het publiek aanspreekt. 
De DR prijst het initiatief en wil hier graag mee verder. Dit ook in relatie met de Dorpsvisie en de 
dorpsfeesten. Als centrale vraag komt naar voren of de vlag en het wapen uitsluitend betrekking 
moeten hebben op het dorp Nes a/d Amstel of dat we daarin het gehele gebied, inclusief de Zwarte 
Kat en de Bovenkerkerpolder, in terug moeten laten komen zoals ook in het  ‘Nesser Volkslied’ 
gebeurt.  
De Dorpsraad heeft op 14-5 unaniem het aangepaste ontwerp vastgesteld.  
 
 

De DR laat de reacties even inwerken  
en gaat daarna verder in met Joris over 
het vervolgtraject. 
Het vervolggesprek heeft 
plaatsgevonden. Er is een aangepast 
ontwerp goedgekeurd door de DR op 
14-5. 
Verdere uitrol van vlag en wapen 
voorbereiden. 
 

 Dorps- en 
gebiedsvisie 

Doel is om toe te werken naar een conceptvisie die in maart 2024 beschikbaar is. De DR heeft op 
10-10-23 de startnotitie en het stappenplan vastgesteld. Op 6-11 en 7-12 heeft vervolgoverleg 
binnen het platform met Dorpsraad, Dorpshuis, Kerk en school plaatsgevonden Op 9-11 heeft de DR 
een sessie gehouden met Jan Stam van Dorpswerk Noord. Hij zal de DR in het verdere proces 
adviseren en ondersteunen. Tijdens de DR van 14-11 is gesproken met de boeren en is de basis 
gelegd voor het onderdeel ‘agrarische gebied’ van de visie. Op 12-12 is ingezoomd op de jongeren 
en het programma voor de bijeenkomst met de inwoners. Op 5 en 8 februari inloopavonden 
voorafgegaan door extra uitgave groene nieuwsbrief. Op 15-1 gesprek met gemeente Amstelveen. 
 
Initiatief deelauto’s: Hiervoor is vooralsnog geen belangstelling.  
‘Boer aan het roer’: Energie uit koeienmest. 
 

Volgende stappen: 
Schrijven van 80 % versie. Bespreken in 
DR vergaderingen, in DDKS-platform, 
inwoners en met gemeente 
Amstelveen.  
 

 Toewijzing sociale 
huurwoningen 

Tijdens de eerste vergadering van het nieuwe Dorpsraadbestuur is opnieuw nadrukkelijk aandacht 
gevraagd voor deze problematiek. Tijdens de vergadering op 10-10-23 is besloten een commissie op 
te richten die ook het bestaande puntensysteem onder de loep zal nemen. Iris Boogaards zal 
hieraan deelnemen. Via de nieuwsbrief is een oproep gedaan om deel te nemen aan de commissie. 
De correspondentie van de afgelopen is verzameld en wordt bestudeerd. Gert Lutke Schipholt 
neemt deel aan de commissie. 
 

Vanuit de DR trekken Hanny en Frans 
dit onderwerp. De Commissie 
toewijzing sociale huurwoningen is bij 
elkaar geweest. Een eerste analyse is 
gemaakt. Bekeken zal worden of in de 
driehoek DR- gemeente- eigen haard 
vernieuwde afspraken kunnen worden 
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gemaakt. Hiervoor moeten nog 
concrete voorstellen worden 
ontwikkeld voor nu en in de toekomst. 
(Dorpsvisie). 
 

 Aanleg glasvezel GlasDraad heeft een campagne gevoerd om glasvezel aan te leggen in Nes en het buitengebied. De 
DR steunt de aanleg van glasvezel. Tot en met 18 december jl.  kon worden ingetekend. Het 
intekenpercentage is uitgekomen op 55% . Dit betekent dat de aanleg van het glasvezelnetwerk 
definitief doorgaat. De schop kan nu in de grond. GlasDraad is al druk aan het werk met de 
planning. De start van de aanleg is voorzien in april 2024. Wanneer we als Nesser-gebied aan de 
beurt zijn horen we rond die tijd. Uiterlijk eind juni 2025 is iedereen die zich voor 18 december 
heeft aangemeld aangesloten. 
  
Uiteindelijk is er ook voor de huurwoningen in de dorpskern van Nes a/d Amstel een doorbraak 
gekomen. De inzet van de DR en Actief voor Amstelveen heeft er toe geleid dat woningcorporatie 
Eigen Haard en GlasDraad overleg hebben gevoerd over de optie om alle huurwoningen in Nes van 
een gratis glasvezel aansluiting te voorzien.  
Woningcorporatie Eigen Haard, GlasDraad en de gemeente hebben verklaard het van belang te 
Eigen Haard heeft aangeven samen met de gemeente en GlasDraad een financiële bijdrage te 
leveren om de aanleg van het glasvezelnetwerk in Nes aan de Amstel te stimuleren. De afspraak is 
vastgelegd in een convenant die de gemeente met Glasdraad heeft afgesloten. De scouting en de 
basisschool zullen een gratis aansluiting krijgen. 
12-3: De uitrol van glasvezel zal binnenkort beginnen en bewoners zullen hiervan op de hoogte 
worden gesteld via de website. Momenteel is er nog geen verdere informatie beschikbaar.  
 

Henk J trekt dit dossiers en is 
ambassadeur van GlasDraad. De DR zal 
de uitvoering van de werkzaamheden 
en het afgesloten convenant blijven 
volgen en hierin de belangen van de 
inwoners blijven behartigen.  
 
De inschrijvers hebben begin mei een 
informatiebrief ontvangen van 
GlasDraad. De eerste schoppen zijn in 
de grond. Het officiële startsein vindt 
plaats op 6 juni a.s.  

 Wegwijs in Nes a/d 
Amstel 

De DR wil een geactualiseerde versie van het boekje Wegwijs in Nes a/d Amstel uitbrengen. Rinus 
en Pieter werken hieraan. Zij nemen contact op met verenigingen en ondernemers in het dorp om 
de gegevens te actualiseren. De vorige uitgave is van 2014. Er wordt gedacht aan een soortgelijke 
opzet die ook een digitale versie zal krijgen. Er is een oproep naar verenigingen en ondernemers om 
een kort stukje toe te sturen dat in het boekje kan worden opgenomen. Het opnemen van een 
advertentie behoort ook tot de mogelijkheden. 
 

Loopt. Rinus en Pieter. 
De oproep is opgenomen in de 
Nieuwsbrief 

 Beheer AED 
apparaat 

De Dorpsraad is aangesproken op het beheer over twee apparaten. Er is een periodiek controle 
uitgevoerd waarvoor de kosten vanuit het budget van de DR zijn betaald. Het is echter onduidelijk 
of dit op de juiste manier is gebeurd. Het is onduidelijk van wie de AED’s zijn en waar de rekening 
voor onderhoud en vervanging terecht moet komen. De nog beschikbare financiële middelen van 

Informatiebericht plaatsen op website 
en in Nieuwsbrief over 
beschikbaarheid, gebruik en onderhoud 
AED’s in Nes en buitengebied. 
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de opgeheven EHBO vereniging zijn op de rekening van de Stichting Dorpshuis gestort. Dat roept 
ook de nodige vragen op. Tijdens de DR vergadering van 15-5 is besloten een gesprek tussen DR, 
Dorpshuis en vertegenwoordigers van de voormalige EHBO vereniging te organiseren om afspraken 
voor de toekomst te maken. De DR zal het initiatief nemen. 
 

 
Gesprek organiseren. 
 

 Openbaar vervoer Hermann en Pieter hebben op 10-10-23 gemeld dat de besprekingen hierover zijn gestart. 
Vooralsnog zijn er geen voorstellen om de huidige werkwijze te veranderen. Zij blijven de 
ontwikkelingen volgen.  
 
Tijdens de afgelopen DR vergaderingen hebben we een aantal keren stilgestaan bij het feit dat de 
AML-flex 149 regelmatig uitvalt en de dienstregeling dus niet wordt nageleefd. De DR is met 
ondersteuning van Robert Logger van Actief voor Amstelveen aan de slag gegaan om de klachten te 
inventariseren en aan de orde te stellen. Gebleken is dat er onduidelijkheid was over de rit van 
15.50 uur uit Nes. De toezegging is gedaan dat deze rit per 16 april weer aan de dienstregeling is 
toegevoegd. Hopelijk zijn hiermee de klachten ondervangen. Met dank aan Robert en Hermann 
voor hun inzet. De oproep blijft om Hermann Ruhe direct op de hoogte te stellen als de 149 niet 
(op tijd) rijd. Geef bij je klacht duidelijk aan welke dagen en tijdstippen aan de orde zijn en welke 
haltes het betreft. 
 

Hermann en Pieter. 
Als er nieuws is dit communiceren via 
de nieuwsbrief.  
Contact houden met Rover over kansen 
en bedreigingen en bij Connexxion de 
vinger aan de pols houden. Het is 
belangrijk om dit te blijven monitoren 
en als het uitvoerende taxibedrijf in 
gebreken blijft aan te dringen op het 
opleggen van boetes. 

 Verkeersinrichting 
Amsteldijk-Zuid en 
verkeersveiligheid 
 

Er is een informatieavond geweest waar Ron Leuven een 
presentatie heeft gehouden. Door de DR en de inwoners zijn verschillende punten ingebracht. 
Concretisering is aan de orde op het moment dat de werkzaamheden worden opgestart. 
 
Nieuwe aandachtspunten die ook met de gemeente besproken moeten worden: Bollen langs 
amsteldijk zuid. Borden Middenweg.  
 
Henk B. heeft op 3 april jl. telefonische contact gehad met Walter Tromp van Waternet. De 
aanbesteding voor de dijkverbetering zal dit najaar plaatsvinden. Werkzaamheden zullen op zijn 
vroegst in het voorjaar van 2025 aanvangen. Waar wordt begonnen is nog niet duidelijk. Inwoners 
ontvangen in mei /juni a.s. voorstellen met tekeningen voor herinrichting van voortuinen en de 
vergoedingen die daarbij aan de orde zijn.  
Waternet heeft van de gemeente Amstelveen nog geen definitief plan ontvangen voor de 
weginrichting.  
 
Bijkomende aandachtspunten. Bollen in de berm. Moeten die weg? Attentieborden om fietsers en 
wandelaars attent te maken op de ruimte die het landbouwverkeer nodig heeft.  

Kennismakingsgesprek op 17 juni a.s. 
met Paul Gilissen en Wytse Engelsman 
van de gemeente Amstelveen. 
 
 
Informatiebijeenkomst voor de 
inwoners organiseren rondom 
aanbesteding en planning.   
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 Financiën Samenstellen van een financieel overzicht over 2021, 2022, 2023 en 2024. Begroting voor 2025.  Dit 
ook als opstap naar het jaarverslag (2020-2023) van de DR.   
 
De DR spreekt de intentie uit om meer structuur te brengen in het toekennen van bijdragen uit het 
activiteitenbudget. Het ontwikkelen van een eenvoudige maatlat waar verzoeken aan kunnen 
worden getoetst kan daarbij een hulpmiddel zijn.  
 

Actiepunt DB en secretaris. 
 

 Dossier ‘Zwarte Kat’ De Dorpsraad heeft haar advies met betrekking tot de herinrichting van de zwarte kat bevestigd in  
brieven aan de bewonerscommissie Zwarte Kat en het college van B&W van de gemeente 
Amstelveen. Dit in aansluiting op de constructieve gespreken die hierover zijn gevoerd.  
De brieven zijn in te zien via het dossier ‘Zwarte Kat’ op onze website.  
Kern van het advies is dat de DR wil vasthouden aan het huidige bestemmingsplan 
(horecabestemming en één woonhuis). Een heroverweging van dit advies komt aan de orde als er 
een uitspraak is in de beroepsprocedure die is aangespannen door de projectontwikkelaar bij de 
provincie Noord Holland om toch een ontheffing te krijgen voor de bouw van drie villa’s. Het is op 
dit moment niet duidelijk wanneer er een uitspraak komt.  
 

DR blijft de ontwikkelingen volgen. 

 
Activiteiten kalender 
 

Datum Activiteit Toelichting  

14-15-16 juni 2024 Dorpsfeest.   

   

   

 

 


